
 
Akademický senát UK FTVS 

 
     

 Č.j.: AS-08/2011 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 11. 10. 2011 ve 13.30 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Zaměstnanecká komora: Baláš, Dvorský, Hojka, Horčic, Kaplan, Kohlíková, Panská, Pokorná, 
Velenský, Vomáčko, Zahálka 
Studentská komora: Hradečná, Harbichová, Vokoun, Matouš 
Omluveni: Čechovská (z), Janák (z), Jelen (z), Kaplan (z), Severýn (s),Šorm (s) 

 
Hosté: (bez titulů): Suss, Miler 
 
Zasedání začalo se zpožděním 20 minut, jelikož se část senátorů zúčastnila slavnostního 

otevírání „Auditoria Gutta Jarkovského“. 

 
1. Schválení programu zasedání (předsedkyně AS FTVS) – Předsedkyně senátu Kohlíková 

omluvila pozdní zahájení schůze z důvodu účasti na slavnostního otevírání „Auditoria 

Gutta Jarkovského“ a dále navrhla přesunout body 3 a 4, která se týkají vystoupení pana 

děkana na pozdější dobu, protože je vázán povinnostmi na uvedené akci a dorazí později. 

Hlasování (15-0-0) 

Usnesení: Program zasedání byl schválen 

2. Projednání a schválení zápisu z AS z řádného zasedání ze dne 27.9.2011– Kohlíková. 

Senátorka Hradečná požádala o formální úpravu jmen nových senátorů. Tajemník AS 

Zahálka slíbil, že tyto úpravy spolu s formálními úpravami, které zaslal tajemník fakulty 

Fořter do zápisu zapracuje. Hlasování (15-0-0). 

Usnesení: Zápis ze zasedání 27.9.2011 byl schválen 

3. Příprava voleb do AS UK: řádné volby do zaměstnanecké a studentské komory AS UK a 

doplňující volby do studentské komory AS UK– Kohlíková, Zahálka, zástupce legislativní 

komise: Předsedkyně AS FTVS UK Kohlíková přednesla zprávu o stavu a potřebě 



vyhlášení voleb na FTVS UK (viz příloha). Za zaměstnaneckou komoru byl navržen jako 

předseda dílčí volební komise Horčic, za studentskou komoru byl navržen jako pověřený 

člen komise pro studentskou komoru dílčí volební komise Vokoun. Oba navrhovaní 

přednesli návrhy členů dílčích volebních komisí. Hlasování (15-0-0). 

Usnesení: Dílčí volební komise pro volby do AS UK byly zvoleny. 

Předsedkyně AS FTVS UK dále přečetla vyhlášení voleb se všemi termíny (viz příloha). 

Hlasování (15-0-0) 

Usnesení: Volby do AS UK byly vyhlášeny. 

Předsedkyně AS FTVS UK dále přečetla vyhlášení doplňujících voleb do studentské 

komory AS UK s návrhem stejného termínu konání jako volby řádné. (viz příloha). 

Hlasování (15-0-0). 

Usnesení: Doplňující volby do studentské komory AS UK byly vyhlášeny. 

4. Vystoupení pana děkana, člena vedení: 

Hovořil o těchto bodech: 

- Pan děkan omluvil svůj pozdní příchod z důvodů jeho nezbytné účasti na slavnostním 

otevírání „Auditoria Gutta Jarkovského“. Pan děkan přednesl kritiku chování senátorů, 

kteří byli na uvedené akci a odešli před jejím zakončením. Předsedkyně AS FTVS UK 

Kohlíková upozornila, že riziko možného předčasného odchodu vzhledem k začátku 

zasedání AS FTVS UK diskutovala před zahájením celé akce s místopředsedou 

Olympijského výboru doc. Dovalilem.  

- Dále pan děkan hovořil o finančních prostředcích směřovaných na FTVS UK. Byla 

navýšena dotace o 36 tis. Kč, což v kapitole UK, která činí 6 mil, je zanedbatelná 

částka. Na UK právě vrcholí podávání projektů UNCE, kde FTVS UK připravuje 

projekt, v jehož čele budou v kategorii „seniorů projektu“ Jelen a Štochl a ve 

výzkumném týmu „juniorů“ budou zaměstnanci s absolvovaným studiem Ph.D. 



Rozpočet podávaného projektu je 7 mil. Kč. Dalším projektem o který se bude fakulta 

ucházet je PRVOUK, který byl představen na kolegiu rektora. Ten by měl vycházet a 

navazovat na ukončující se Výzkumné záměry. Fakultní VZ byl hodnocen po obhajobě 

nejvyšší možnou známkou A. 

- Dále pan děkan informoval o semináři zaměřeném na řízení a vedení závěrečných 

prací, který proběhne 18.10.2011. V souvislosti s tímto tématem pan děkan provedl 

kontrolu obhajob a formálních náležitostí souvisejících se závěrečnými pracemi, kdy 

byly zjištěny nedostatky. 

- Pan děkan se vrátil k výběrovým řízením na místa vedoucích kateder a center. Před 

obsazením nového vedoucího katedry atletiky došlo k přijetí pracovníka Dr. Červinky 

na místo odborného asistenta katedry atletiky bez výběrového řízení, což je v rozporu 

se zákonem. Při další kontrole bylo zjištěno, že podobných situací se na fakultě stalo 

více v průběhu několika předchozích let. V konkrétní situaci na katedře atletiky se celá 

věc vyřeší tím, že se vypíše nové výběrové řízení na pozici odborného asistenta, kam 

se Dr. Červinka může přihlásit. Obsazení míst odborných asistentů na jednotlivých 

pracovištích FTVS UK bez výběrových řízení se týká asi 20 ti pracovníků. Tuto 

situaci, která z větší části vznikla za předchozího vedení pan děkan nechce řešit 

propuštěním zaměstnanců. Řešení bude takové, že u smluv na dobu určitou se nechá 

smlouva doběhnout a poté bude vypsáno výběrové řízení. Toto se dotýká i přijetí 

nového pracovníka na katedru biomechaniky, kdy je obsazeno místo vědecké, na které 

se nutnost vypsání výběrového řízení nevztahuje. 

Dotazy na pana děkana: Hojka položil dotaz, zda-li nebude doplňovat Vědecká rada 

FTVS UK. Pan děkan odpověděl, že má připravené návrhy tří nových členů a že je 

v termínu podá před dalším zasedání senátu, tak aby mohly být připravené hlasovací 

lístky. 



5. Zhodnocení akce „Léto dětí PRAHA 6“ – děkan 

K uvedenému bodu pan děkan sdělil, že je to v kompetenci proděkana pro rozvoj. 

Proděkan bude požádán o vyjádření na příští zasedání. 

6. Doplnění předsednictva AS FTVS UK (zástupce studentské komory AS UK FTVS): 

Studentská komora AS FTVS UK se rozhodla, že vybere kandidáta do předsednictva a 

návrh předloží na příštím zasedání. 

7. Informace vedení FTVS UK k průběhu šetření platnosti přijetí pracovníka RNDr. 

Červinky Ph.D. na místo odborného asistenta na pracoviště katedry atletiky bez 

výběrového řízení a závěrů Legislativní komise AS UK FTVS k průběhu výběrového 

řízení – zástupce vedení  FTVS UK. 

Pan děkan oznámil, že k průběhu platnosti přijetí pracovníka Dr. Červinky vyjádřil při 

svém vystoupení. Pan děkan konstatoval, že v průběhu výběrových řízení na místa 

vedoucích kateder a center nedošlo k žádnému pochybení. 

8. Návrhy smluv se společností V4C, s.r.o., které se týkají pronájmu bufetu u menzy a bistra 

u kurtů – tajemník FTVS UK 

Návrhy smluv přednesl tajemník FTVS UK Fořter a zdůvodnil rozsah pronájmu, výši 

měsíčních nájmů a jejich variabilitu vzhledem k období roku. V následné části vystoupil 

předseda Ekonomické komise Vomáčko a konstatoval, že uvedené dokumenty 

Ekonomická komise projednala všechny dotazy a připomínky s tajemníkem fakulty. 

V diskuzi vystoupila Panská s dotazem, zda-li by bylo možné upravit otevírací dobu bufetu 

s ohledem na studenty kombinované formy studia především v pátečních termínech. Pan 

tajemník vysvětlil, že nájemce je při modifikaci otevírací doby velmi vstřícný a že se s ním 

pokusí konkrétně domluvit s vzhledem ke konkrétním požadavkům. Dále byl vznesen 

dotaz (Zahálka), zda-li rozsah smluv nepodléhá schvalování na UK. Pan tajemník 



odpověděl, že rozsahy pronajímaných ploch jsou pod limitem podléhajícím schvalování na 

UK. 

9. Projednání žádosti o prodloužení platnosti akreditace navazujícího magisterského oboru 

Tělesná a pracovní výchova zdravotně postižených (53427013), ve studijním programu 

Tělesná výchova a sport na dostudování stávajících studentů (ukončení akreditace 

1.6.2012). – Uvedený materiál představil proděkan pro studium Miler. Hlasování(13-0-0). 

Usnesení: AS FTVS UK prodloužení platnosti akreditace navazujícího magisterského 

oboru Tělesná a pracovní výchova zdravotně postižených (53427013), ve studijním 

programu Tělesná výchova a sport na dostudování stávajících studentů schválil. 

10. Různé 

 

Zapsal: Zahálka      Za AS UK FTVS – předseda doc. MUDr. Kohlíková CSc. 

Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 
   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 
  členové AS UK FTVS  


